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Dagsorden 
bestyrelsesmøde 

Afdeling 285-0 Lejerbo Ringen 

   
Dato og tid: 7 maj 2024 Deltagere: Heidi, Lone, 

Tonni, Kenneth 
 

Sted: xx   
Mødeleder: Heidi Fraværende: John  
Referent: Kenneth   

 

 

 Tid Ansvarlig   Dagsorden Orientering, 
drøftelse eller 
beslutning  
(skriv det 
gældende) 

1.  Heidi Nyt fra formanden:  

1; Der er indhentet tilbud på nyt køkken til 

fælleslokalerne, det vil koste 60.000,-. Alle 

stemte ja til denne fornyelse. Køkkenet er 

næsten 40 år gammelt så det trænger til en 

opdatering. 

2; Det gamle regnskab er afleveret til Kim 

Lejerbo. 

3; Der kommer bedre internet i beboerhuset 

pr. 10 maj. 

 

 

2.  Heidi Nyt fra Emil: Morten har haft barsel, men er 

startet lidt op på deltid. Der er plantet 

lavendel, syrener og andet rundt omkring i 

Ringen. 

Der er noget internet på vaskeriet for 

styring, det er for dyrt så Emil vil prøve at 

finde noget billigere internet dertil. 

Emil har lavet et forslag til skrivelse til 

beboerne omkring storskrald, vi godkendte 

dette med enkelte rettelser. 

 

3  Lone Nyt fra kasseren: Regnskabet ser fint ud og 

er opdateret. 

 

4.  Heidi Byggeudvalg: Phillip fra Lejerbo har ringet 

omkring nye personer i udvalget. Kenneth 

har meldt sig frivilligt, sammen med Heidi. 

 

5.   Lone Rollefordeling: Der var en del opgaver for 

bestyrelsen som blev fordelt imellem os. 

Fordelingen ligger i bestyrelseslokalet 

 

  Lone Udlejning af selskabslokalet: Der kommer 

nye regler for udlejning af selskabslokalerne 

og en mindre tidsvarene prisændring. 

 

  Lone Nyhedsbrev: Lone har haft møde med 

varmemester Emil om hans nyhedsbrev som 
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de laver sammen. Vi gennemgik det seneste 

nyhedsbrev og lavede et par rettelser til 

Emil.  

Bestyrelsens nyhedsbrev blev gennemgået, 

vi blev enige om at udgive det på farvet 

papir. 

  Heidi Aktivitetsrum: Vi valgte en farve som der 

skal males med og der skal sættes væv på 

væggene først samt købes lamper. Vi har 

fået gratis møbler fra Søren Mørk til 

indretning. 

 

   Evt:  

Tonni forespurgte om der kunne blive lavet 

et loppemarked og en sommerfest. Vi 

kontakter festudvalget omkring dette, 

muligvis med afholdelse i august. 

 

   Vi har kigget på oplægget til 

råderetskataloget og vi har mange ændringer 

som vi vil indkalde Lejerbo til et nyt møde 

om. Heidi kontakter Susanne og booker et 

nyt møde. 

 

   Til Beboermøderne skal alle parter 

(bestyrelsen, Lejerbo repræsentanter, 

organisationen etc.) Rejse sig og præsentere 

sig 

 

   Vi skal have en mappe omkring brug af PC, 

WiFi, printer, ekstern harddisk etc. 

 

   Vi kan ansøge om dækning af eget brug af 

internet og telefon, fra Lejerbo. 

 

 

   HUSK alle bestyrelsesmedlemmer at give 

svar på mails og sms fra de andre 

medlemmer, så man ved at mailen er 

modtaget. 

 

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

 


